
Prvo procena uticaja na životnu sredinu pa dozvola za eksploataciju
litijuma u Srbiji

Kada je reč o projektu “Rio Tinta” o eksploataciji litijuma u našoj zemlji, ministarka zaštite
životne sredine Irena Vujović kaže da niko neće dobiti dozvolu pre procene uticaja na
životnu sredunu. Borba za radna mesta i bolji standard građana neće ići na štetu očuvanja
životne sredine, rekla je ministarka Irena Vujović.
“Kada procena bude završena, ona će biti transparentna i dostupna javnosti. I struka i
pojedinci moći će da iznesu mišljenje i daju sugestije, a svaka kompanija koja posluje mora
da poštuje zakone naše zemlje”, naglasila je ministarka Vujović.
Uz borbu za nova radna mesta i bolji standard građana, mora da se vodi računa i o očuvanju
životne sredine.
Ministarka je najavila da će brod-labaratorija “Argus”, koji smo dobili uz pomoć nemačke
vlade, uzimati uzorke iz Dunava i Save na teritoriji Beograda i analizirati kvalitet vode.
“Taj brod se koristi i kao istraživački centar, a koriste ga i studenti na praksi zbog čega je
njegov značaj veliki”, rekla je ministarka Vujović.
Na kraju razgovora ministarka je rekla i da se radi na rešavanju tzv. istorijskog otpada
odnosno otpada koji nije adekvatno skladišten, a nalazi se u fabrikama u stečaju i sličnim
objektima.
“Prvi put Srbija se bori da reši višedecenijske probleme na način koji je jedino prihvatljiv”,
rekla je Irena Vujović.
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